

Bestyrelsesmøde 29.04.2025 DCH Jyderup.

1. Møder skal aftales fra gang til gang.

2. Opgaver og ansvarsområder.

Preben Ass. står for oprettelse af konkurrencer m.v.. Preben tager fat i Kirsten og meddeler at det skal hun ikke.

Klubmesterskab aftales på næste trænermøde inden sommerferien. Mødedato ikke fastsat. En fra bestyrelsen skal deltage.

Nosework 26/7-2025. Fremadrettet er det Preben Ass., der opretter.

Hundeførerweekend kører. Møde 29/4-2025.

Overdækning i fuld gang.

Trænermøde – Michael melder dato ud.

Klubtøj – Preben Ass. arbejder på nyt tilbud fra ny leverandør. XL-tilbud er lidt uoverskueligt og dyrt.

Forslag fra generalforsamlingen + andre ting der bør ordnes:

Udluftning på toilettet.

Hjul til A-spring.

Spejl – pris indhenter pris når tid er.

Trådløst internet + overvågningskamera – Preben indhenter pris.

Lysmast afventer.

Skur ifm. overdækning ikke relevant.

Udlån af klubhus er for kompliceret.

Førstehjælpskursus for hund – forholdet drøftet, hvad indeholder kursus m.v., kun for medlemmer. Pris ukendt, vender tilbage næste møde.

Evt. foredrag med Anne Bjørnstrup om belønning. Lene spørger om hun vil, pris m.v.. Det vil hun godt, kr. 3.000.

Udlejning af agilityudstyr – det er ikke et tema. Vi tager det fra gang til gang, hvis nogen har behov.

Færdiggørelse af udearealer

Preben efterspørger at småopgaver i klubhuset m.v. snart skal ordnes. Kigges på til efteråret.

Hvordan får vi flere hjælpere til arbejdsweekend m.v..

Evt.

Ingen hunde i klubhuset ud over relevant træning. Og ingen i køkkenet overhovedet.

Claus Hillemann har talt med en fra kommunen/politiker, som mener vi bør søge om tilskud til lokaler og leje af arealer. Vi undersøger muligheder for hvilke regler der er, vi vil dog ikke have andre skal bruge hverken jord eller lokaler.

AG-uddannelse til Cirkeline? Michael tager en snak med hende.